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Pan

Janusz Dqbczyfski
Radny Rady Miasta Wtociawek
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Wiociawek, 9 lipca 2A21r
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W odpowiedzi na Pana interpelacje z dnia 22 czerwca 7A?1 r., po otrzymaniu informacii
od zarzqdcy drogi, uprzejmie inforrnujq:

w zakresie p. 2 - na ten moment irodki finansowe jednostki nie sq wystarczajqce, by doto2yc
koiejne kosze na odpady, zatem potrzeba ta zostanie rozwa2ona przy konstruowaniu bud2etu na rok 2022,

w zakresie p. 3 - kosze na odpady zostanq ustawione na wysokosci przejicia podziemnego przy
ul. Promiennej;

w zakresie p. 4 - wniosek o wycinkq drzewa zostanie skierowany przez jednostkq do wlaSciwego
orga n u


